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Omschrijving van de vraag

Toelichting:
Tijdens het vragenuurtje van januari stelde ik de schepen een vraag over het aantal 
aanvragen tot bestendiging van tijdelijke coronaterrassen dat niet tijdig behandeld werd 
tegen de deadline van 31 december 2022. Er bleken nog 35 dossiers open te staan: 23 
daarvan binnen een mogelijke uitbreiding van hun TIP en 12 lopende bouwmisdrijven. 
Voor de eerste categorie werd toen een timing van “enkele weken” vooropgesteld. Nu de 
lente begonnen is en we hopelijk binnenkort van terrasjesweer kunnen genieten, hebben 
de betrokken horecazaken stilaan duidelijkheid nodig.

Vraag:
1. Hoeveel aanvragen staan vandaag nog open? 
2. Wat is de reden voor deze extra vertraging en binnen welke termijn zullen deze 

afgerond zijn?

Antwoord

Cijfers over het uitreiken van terrasvergunningen zijn een dynamisch gegeven, gezien er 
steeds nieuwe aanvragen binnenkomen, en helaas soms ook nieuwe bouwovertredingen 
vastgesteld worden.
De vernieuwde TerrasInplantingsPlannen vergden overleg en werk van de diensten en 
komen nu donderdag op college. Zodra die zijn goedgekeurd, kunnen de aanvragen voor 
terrasvergunningen binnen de zones van de TerrasInplantingsPlannen ook afgewerkt 
worden. Dat zal een tweetal weken later zijn.



Er kwamen ondertussen ook extra aanvragen voor terrassen binnen deze zones binnen, 
waardoor we momenteel aan 30 dossiers zitten binnen de TerrasInplantingsPlannen.
Er staan ook nog 6 dossiers on hold door bouwmisdrijven. Er waren er in januari 12, er 
zijn er 8 opgelost, maar er zijn er 2 bijgekomen. 
In de dossiers met bouwmisdrijf blijft IPR druk zetten en handhaven. Er werden intussen 
ook een aantal onvergunde constructies afgebroken. 
In afwachting van een vernieuwde vergunning zal er gedoogbeleid gehanteerd worden 
voor de terrassen binnen de TIP-zones die ter goedkeuring voorliggen, zo lang ze voldoen 
aan de reeds geldende voorwaarden op vlak van materiaalgebruik. 
En dan kijk ik samen met u uit naar het terrasjesseizoen, mijnheer Peeters.


